
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι ο ρόλος του 
Υπουργείου Εθνικής Άμυνας (ΥΠΕΘΑ) δεν είναι να επιβεβαιώνει ή να διαψεύδει 
δημοσιεύματα του ημερήσιου τύπου. 

Ως προς τα λοιπά ερωτήματα, το ΥΠΕΘΑ μελετά όλες τις υποβαλλόμενες 
προτάσεις σχετικά με την καλύτερη δυνατή διαχείριση των υγειονομικών μονάδων και 
του προσωπικού τους, ώστε οι παρεχόμενες υπηρεσίες να παραμένουν στο υψηλότερο 
δυνατό επίπεδο. 
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ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 3036/06-02-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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